

## Resolution No. (40) of 2019 **Concerning The Temporary Suspension of Trading on** The shares of Ras Al Khaimah Cement Company

رقم (40) لسنة 2019 بشأن وقف التداول مؤقتا على أسهم شركة أسمنت رأس الخيمة

Concerning the Listing of Securities on ADX

استناداً لأحكام المادة رقم (16) من تعليمات إدراج الأوراق Subject to article No. (16) of the Regulations المالية في سوق أبو ظبى للأور أق المالية

Has decided the following:

تقرر الآتى:

Article (1)

مادة (1)

As Ras Al Khaimah Cement Company didn't submit their Financial Statement, hence it is decided to temporarily suspend trading on the company's shares starting 17-Feb-2019 until further notice

نظراً لعدم التزام شركة أسمنت رأس الخيمة بالإفصاح عن البيانات المالية يوقف التداول مؤقتاً على أسهم الشركة أبتداءاً من يوم 17-فبراير-2019 وحتى إشعار أخر

Article (2)

مادة (2)

All heads of departments in ADX are to execute this resolution all in their respective fields.

على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القرار كل

Article (3)

مادة (3)

concerned company, all departments at ADX, and all brokers accredited by ADX.

يعمم هذا القرار على الهيئة والبنك المعنية وجميع الإدارات This resolution shall be circulated to SCA, the والوسطاء المعتمدين لدى السوق



Note: This resoultion has been approved from the authorised person.

ملاحظة : تم اعتماد هذا القرار من قبل الشخص المخول

Issued on 17/02/2019 صدر في 17/02/2019